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1. PrzedsiEbiorcy prowadz4cy dzialalno$i gospodarcz4przy ul. Zbiegniewskiej

?0,20a,20 b, 2b c i 20 d maj4 duzy problem z dostaw4 towaru, poniewaz w

zatoezce przy ich lrudynkach parku"iq non stop sarnochody wystawione na

sprzedaz przezinnych mieszkaficdw. Rozwi4zaniem tej sprawy byloby

wprowadzenie 
^uk,, 

dopuszczaj4cego tam parkowanie do l5 minut' Takie

rozwi4zanie jest chociazby w s4siedztwie przy ulicy Nowcy. Zataki

parkingowe, wzdlu2 tak ruchliwej ulicy, jak Zbiegniewska powinny sluzyi

dostawie towar6w, r6wniez sluzbom publicznym, kurierom i't'p'' a nie byc

mie.iscem wystawowyrn do sprzedazy polazd6w samochodowych' Proszq o

kor;4rstne dla przedsigbiorcow tam zlokalizowanych rozwiqzanie tej

iMieszkancy osiedla Poludnie korzystajEcy ze spacerow w pobliskim lesie, sq

zbulwersowani faktem budowy osiedla domk6w jednorodzinnych w $rodku

kompleksu le$nego w rejonie ialbanki. Proszg o informacjg czy Gmina Miasto

Wloclawek dochowalo wszelkiej staranno$ci, przepis6w pfawa i ochrony

srodowiska, wydai4c zgodq na budowg w tYm szgzegolnYm qu_9lEc9,

uiwersuje zaSmiecony las na odcinku od ul'

Fabianka do ronda Fabianka i Sciezki rowerowo * pieszej u zbiegu ul' Jana

Pawia II.
Mieszkafrcy ul. Letniej SA3Z z$aszappretensje oorganizacji ruchu w rejonie

ich posesi i mv\qzaneiLprzehldo*4 ulicy Letniej. Sciezka rowerowa i chodnik

prry u**ie w"iazdowej ograni"ryiqwidocznodc i mog4 prowadeii do

konflikt6q nawet wypadkow zpieszymi i rowerzystami. Ponadto w ulicy

brakuje zatoczek dla samochod6w kurier6q czy stuzb publicznych, co tez

rodzi okreSlone perturbacje. Twierdzq, ze wypigtrzenia jezdni spowalniajqce

ruch, powoduj4 zwigkszenie drgania i pEknigcia w ich domach. Proszg o

rozwa*enre i wzigcie pod uwagg wniosk6w poki jeszcze trwa przebudowa tej

drogi.
W centrum osiedla Michelin anajduje sig opuszczona i zasmiecona posesJa

przy ul. Jana Pawla II 68 na naromiku z ulicq Wiewiorcz4. Jest to w4tpliwa

wizytowka osiedla, dlatego mieszkaricy prosz4 o zrobienie ztym porz4dku

przez wladze miasta.
W irnieniu mieszkaricow osiedla przy ulicy Wilgi, Cienistej i tr-ubinowej,

proszg o wyprofilowanie i wyrownania dw6ch pierwszych gruntowych ulic'

na budowe w lnym rniqjqcu.
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7. Miesz.kari cy Zazamcza, sqzbulwersowani,, 2e w niedawno oddanym przejSciu

podziemnym przeztory w rejonie ulicy Radosnej zabraklo monitoringu' co

p<rwinno byc standardem przy ka2dej miejskiej inwestycji.

8. W rejonie przej$cia podziemnego dla pieszych na osiedlu Zazamcze wycigto

topoie, ale-pozlstawiono pniaki z ktorych odrastajq na ponad I metr wysoko$ci

,harr.r., kt6rych tam nie powinno by6. W imieniu mieszkanc6w proszq o ich

usunigcie.
g. W nvi4zku z tym, 2e niektorzy mieszkaricy dopuszczajq sig demontazu przgsel

zabezpieczapcychtorowisko w rejonie przej3cia dla pieszych pod torami na

osiedlu Zazamcze. prclszg prezydenta miasta o rozwahenie mo2liwo5ci

dodatkowego przejdciaprzeztory w rejonie ulicy Zwirowej. Mozna

zastosow at, zabezpieczenia i rowviqzanie przyj gte z powodzeniem na

pohvyspie helskim w wojewodztwie pomorskim.

10. W centrum miasta przy ulicy Krolewieckiej 23 jest zapadlina we wje2dzie do

bramy, co zagraLa szczeg6inie pieszym poruszajqcym siq ta ulic4. Mieszkaricy

proszq o naprawienie tej usterki.
11. Mieszkancy Wloclawka nie przyjmqiq do wiadomoSci tlumaczen pana

prezydentadotycz4cych naprawy jezdni po okresie zimowym. Rozkladanie na

raty biez4cych napraw ulic jest skandaliczne i w zaden spos6b nie da sig tego

obronic. Dlatego apelujg do prezydenta o jak najszybsze wykonanie napraw

jezdni, rr"r.g6lnie w tych miejscach, kt6re s4 sygnalizowane w interpelacjach

moich i innych radnych, oraz interwencjami mieszkaric6w.

l2.Mieszkaricy Wloc*awka zwracaiqsig do radnych z pytaniami, dlaczego

pracownicy MZIDiT i MzzTlJKrealizujq swoje prace naprzemiennie z

pracownikami firm zewngtrznych i wlasnych? ProszE o przeprowadzenie

tontroli wydatkowania $rodk6w bud2etowych z ostatnich 3 miesiqcy, przez

podlegle jednostki i przekazanie inflormacji Radzie Miasta. Zachodzi

podej rzenie podw6j nego fi nansowan ia przez miasto firm zewn gtrzrych oraz

wlasnych.

Z powaianiem
Janusz Dgbczgriski
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